

Sports facilities

体育设施

On campus 校内

Wushan Campus 五山校区

West Gymnasium 西区体育馆
<p>Address: Next to No.6 Student Canteen or at the end of Xihu Lu 地址：学生第六饭堂附近，西湖路尽头</p> <p>Opening Hours: 8:00-22:00 开放时间：8:00-22:00</p>
Basketball 篮球
<p>The indoor basketball courts, on the first floor of West Gym, are free of charge during the day, while lighting fees are required in the evening; reservations are required. 体育馆一楼，非露天，白天免费，晚上开灯需要收费，需提前预订。</p> <p>Tel: 020-87110640</p>
Badminton 羽毛球
<p>The badminton courts are on the fifth floor of West Gym. From Monday to Friday before 16:00 pm fees are much cheaper; reservations are required. 体育馆五楼，周一到周五下午 4 点之前收费较便宜，需提前预订。</p> <p>Tel: 020-87110640</p>
Tennis 网球
<p>There are two tennis courts on the fifth floor of the West Gym. For courts with lights on you will be charged more. Reservations are required. 体育馆五楼，开灯与不开灯时收费不同，开灯时价格稍高，需提前预订。</p> <p>Tel: 020-87110640</p>

East Sports Stadium 东区体育场
<p>Sitting about 100 meters to the east of SCUT Main Gate, East Sports Stadium is the venue for the annual campus sports meeting. The stadium is equipped with a standardized rubber track, a football field, and spectator stands. 东区体育场位于华工正门东面约 100 米，是每年举行学校运动会的场所，有标准橡胶跑道、足球场和看台。</p>

Badminton courts of the Recreation Center 文体中心羽毛球馆
<p>Near SCUT East Gate stands the Recreation Center that hosts eight indoor badminton courts. Fees from Monday to Friday before 16:00pm are much cheaper. Reservations are required. 文体中心位于华工东门附近，内设有 8 个羽毛球场。周一至周五 16:00 之前收费较便宜，需提前预订。</p> <p>Tel: 020-87114454</p>
<p>Opening Hours: 8:00-22:00 开放时间：8:00-22:00</p>
<p>In addition, there are also many outdoor badminton and basketball courts near the student dormitories. 另外，学生宿舍楼附近设有多个羽毛球场地和篮球架场地免费使用。</p>

Swimming Pool 游泳池

Address: opposite the Gymnasium 地址: 体育馆对面
Tel: 020-28102626, 150 1755 6738

Opening hours during summer weekdays: 6:30-8:30, 9:30-11:30, 15:30-18:00, 19:00-21:30 from April 17 to June 16

夏天工作日开放时间: 4月17日-6月16日 6:30-8:30, 9:30-11:30, 15:30-18:00, 19:00-21:30

Opening hours during the summer vacation, weekend, and national holidays: 6:30-9:00, 15:00-17:30, 18:10-20:00, 20:40-22:30

暑假、周六日、节假日开放时间: 6:30-9:00, 15:00-17:30, 18:10-20:00, 20:40-22:30

Faculty and faculty's families may enjoy discounts. Please show your faculty ID card, or documents proving your kinship to faculty.

出示教工证, 或者能够证明是教工家属, 均可享受收费优惠。

West Tennis Court 西区网球场

Address: west of West Lake Hotel 地址: 西湖苑宾馆西面
Tel: 020-87110484

Opening Hours: 8:00-22:00

开放时间: 8:00-22:00

West Basketball Court 西区室外篮球场

Address: Next to the Central Canteen 地址: 中区饭堂旁边
Tel: 188 9975 7870

Opening Hours I : 8:30-12:00 14:30-19:00 daily

开放时间 I : 每天 8:30-12:00 14:30-19:00

Free for faculty and students by faculty ID cards and student ID cards, charges exist for non-SCUT customers. 凭教工证和学生证免费, 对校外人员收费。

Opening Hours II : 19:00-22:00 daily

开放时间 II : 每天 19:00-22:00

Charges apply to everybody. 对所有人员都要收费。

North Tennis Court 北区网球场

Address: Next to the north athletic field
地址: 北区田径场旁边

Opening Hours: 6:00-23:00

开放时间: 6:00-23:00

Free for SCUT students from 6:00-10:00 in the morning from Monday to Friday.

周一至周五早晨 6 点到 10 点对华工学生免费。

University Town Campus 大学城校区

Sports facilities on the University Town Campus are relatively concentrated. Apart from the outdoor badminton courts, football fields, basketball courts and volleyball courts in the living area, there are tennis courts, a swimming pool, and a sports stadium opposite to the General Course Teaching Buildings. There are more basketball courts and the East Sports Ground nearby. Across Donghuanzhuang Lu from the stadium is the West Sports Ground and more basketball courts (though fewer in number).

大学城校区的体育设施相对集中，除了生活区有部分免费的羽毛球场、足球场、篮球场和排球场外，公共教学楼对面还设有网球场、游泳池和体育馆，前行就是篮球场和东区运动场。从体育馆走过东环中路，就能看到西区运动场和一个规模较小的篮球场。

Sports Stadium 体育馆

Located opposite to A1-A3 Teaching Buildings, the Sports Stadium is equipped with tennis courts, badminton courts, Ping-Pong tables, a football field, basketball courts, and a swimming pool.

体育馆位于华工教学区公共教学楼 A1-A3 对面，内有网球场、羽毛球场、乒乓球桌、足球场、篮球场和游泳馆等。

Tel: 020-39380172

Near campus 学校周边

Wushan Campus 五山校区

Wushan Garden Aquatic Center 五山花园游泳场

Address: Inside Wushan Garden, Chashan Lu, Tianhe District, 150 meters west of the Mannings

地址：天河区茶山路五山花园内，万宁往西走约 150 米即到。

Opening hours in summer: 10:00-12:00, 14:30-17:00, 19:00-21:30

夏季开放时间：10:00-12:00, 14:30-17:00, 19:00-21:30

Indoor Aquatic Center of No.5 Electronic Research Institution 电子五所小区游泳馆(室内)

Go through the gate of Xixiu Cun and turn left, walk until you pass the iron gate of No.5 Electronic Research Institution, then turn right and you will see Aquatic Center on the first floor of the first building.

从西秀村大铁门进去左转直走，通过五所小区小铁门后右拐第一栋楼一楼即到。

Opening hours all year round: 9:00-11:00, 14:00-16:00, 17:00-19:00, 20:00-22:00

全年开放时间：9:00-11:00, 14:00-16:00, 17:00-19:00, 20:00-22:00

Off campus 校外

Tianhe Sports Center 天河体育中心

Covering an area of 530,000 m², Tianhe Sports Center is the largest comprehensive sports venue in Guangzhou. Completed in 1987 at a cost of 300 million Yuan, it took three years to build and won first prize at the National Design Excellence awards. It hosts football fields, aquatic centers, baseball fields, tennis courts, bowling alleys, croquet fields, indoor Kart racing circuits, outdoor swimming pools, fitness-training centers, and other competition and group-activity venues.

天河体育中心是广州目前最大的综合性体育场所，由广东省、广州市政府投资 3 亿元人民币、耗时 3 年建成，占地面积为 53 万平方米，曾获国家优秀设计一等奖。天河体育中心内拥有设备一流的足球场、游泳馆、棒球场、网球场、保龄球馆、门球场、室内卡丁车场、露天游泳池、健美乐苑等系列竞赛及群体活动场馆和项目场地。

Address: No.299 Tiyu Xilu, Tianhe District

地址：天河区体育西路 299 号

Metro: Exit A, Tianhe Sports Center Station, Line 1;

Or Exit A, Tianhe Sports Center South Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 570 meters.

交通：地铁 1 号线体育中心站，A 出口；或珠江新城旅客自动输送系统（APM 线）体育中心南站，A 出口，步行约 570 米即到。

Guangdong Olympic Sports Center 广东奥林匹克体育中心

The Guangdong Olympic Sports Center provides various types of facilities, including those for football, athletics, equestrian, archery, baseball, softball, hockey, etc.

奥林匹克体育中心的各类设施包括足球场、田径场、马术场、射箭场、棒球场、垒球场、曲棍球场等，以及大型休闲、娱乐和康复设施。

Address: No.818 Aoti Lu, Tianhe District

地址：天河区奥体路 818 号

Metro: Exit E, Huangcun Station, Line 4, and walk for about 470 meters.

地铁：地铁 4 号线黄村站，E 出口，步行约 470 米即到。

Total Fitness Gymnasium Center 力美健健身中心（天娱店）

Total Fitness Gymnasium Center provides various types of facilities for you to learn dance or engage in fitness activities.

力美健健身中心的各类设施包括舞蹈室和各类健身器材，开展的舞蹈课程包括：肚皮舞、拉丁舞和瑜伽等，健身器材包括混合器械和动感单车等。

Address: 13th floor, West Tower, Tianyu Square, No.621-625, Tianhe Lu, Tianhe District

地址：天河区天河路 621-625 号天娱广场西塔 13 楼

Metro: Exit A, Gangding Station, Line 3, and walk for about 90 meters.

地铁：地铁 3 号线岗顶站，A 出口，步行约 90 米即到。